
Brf Bredmansgården
Protokoll från ordinarie föreningsstämm a 2024

När:
Torsdagen den 25 april2024, kl 19.0O istyrelselokalen

Närvarande:
L7 personer var närvarande.

§1. Stämmans öppnande
Föreningens ordförande Sune Engvall öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna,

§2. Dagordning
Den föreslagna dagordningen godkändes.

§3. Val av ordförande vid stämman
Sune Engvall valdes till ordförande.

§4. Anmälan av styrelsens val av protokoltförare
styrelsen anmälde Jeanette westergren som protokollförare.

§5. Val av två justeringsmän tillika rösträknare
Margareta Jaringe och Agneta Larsson valdes tilljusteringsmän.

§6. Frågan om stämman blivit uttyst I behörig ordning
Kallelse och information om stämman har funnits på trapphusens anslagstavlor och i
medlemsbladet. Årsmöteshandlingarna har delats ut till samtliga hushåll.
stämman förklarade sig vara behörigen utlyst enligt stadgarna.

§7. Fastställande av röstlängd
stä m ma n faststä I I d e att nä rva roförteckn ingen utgj orde röstlä ngd.
Närvaroförteckningen bilägges orginalprotokollet.

§8. Styrelsens genomgång av årsredovisningen tör 2023
Årsredovisningen gicks igenom.
Kommentarer:

o Sidan 2: Registreringsdatum är inkorrekt, rätt datum ska vara L}43-LL-27o Sidan 2: lnformation om antal lägenheter och dess storlek är inte med, men kommer
atttas med nästa gång

o 10-årsplanen är inte med iÅrsredovisningen, men finns att tillgå på SBC,s hemsida

§9. Revisorernas berättelse
Revisorn Mats ullström föredrog revisorernas berättelse.
Efter utförd revision tillstyrker revisorerna att föreningsstämman:

o fastställer resultaträkningen och balansräkningen för föreningent disponerar årets resultat enligt styrelsens förslag I förvaltningsberättelsen



r beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för 2023 års förvaltning.

§10. Fastställande av resultat- och balansräkning
stäm ma n faststä I lde resultaträkningen och ba lansräkningen.

§11.Beslut om resu ltatdisposition
Stämmans beslutade att årets resultat disponeras i enlighet med styrelsens förslag och
balanseras i ny räkning.

§12. Frå8a om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid redovisningen omfattar
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2023 års förvaltning.

§13. Arvoden till styrelsens Iedamöter och revisorer
Stämman beslutade att grunden för arvoden som tidigare ska utgöra 1,5 basbelopp som
styrelsen har att fördela inom sig. Anpassning ska ske till antalet styrelseledamöter och
suppleanter.
Till revisorerna utgår ett arvode omfattade en tiondel av L,5 basbelopp.

§14. Fastställande av budget tör 2024
stämman fastställde styrelsens förslag till budget för 2024.

§15. Val av styrelseledamöter och suppleanter
valberedningen presenterade försrag till styrelse och suppleanter.

Stämman valde i enlighet med valberedningens förslag följande medlemmar till ordinarie
ledamöter:
Elisabet Claesson, 32C, omval
Sune Engvall, 30A, omval
J ea nette Westergre n, 32A, omva I

Lena Asp,30A, omval
Daniel Yacoub, 30B, omval

Stämman valde i enlighet valberedningen förslag följande medlemmar till suppleanter:
Christer Jansson, 32A, omval
Barbro Hilding, 30A, omval
Rune Wessman, 32C, omval

§16. Val av revisor och revisorsuppleant
Stämman valde i enlighet med valberedningens förslag följande medlemmar till revisorer:
Revisor: Mats Ullström, 30A, omval
Revisor Karin Bergström, 30C, omval

§l7.lnkomna motioner
Motion från Göran Palmred har inkommit om att upphandling av inglasning av balkongerna
bör göras samtidigt som upphandling av restaurering av balkonger.



En motion från Agneta Larsson inkom till styrelsen tillföregående årsmöte, även detta med
förslag om inglasning av balkong. Ordföranden bekräftade att man i samband med
upphandlingen av balkonger kommer att inkludera inglasning av balkonger.

§18. Val av valberedning
Stämman valde följande medlemmar att ingå I valberedningen:
Björn Blom,30A, omval
Margareta Jaringe, 30C, nyval

§19. Stämmans avslutande
Ordföranden avslutade stä mman.

§20. övriga frågor
Frågan om man kan skriva in ett förbud i ordningsreglerna mot att röka på balkonger togs
upp, men vid efterforskning visar det sig att man inte kan förbjuda det.
Terasserna - styrelsen uppmanas att se över takterasserna, och detta är på gång. Bland
annat kommer ny trall att läggas.

J usteras

,)lr»yrril"
Margaråta Jaring?*r


